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Geachte heer, mevrouw, 

 
Sinds de invoering van het betaald parkeren in De Wijert Noord ervaren 

wij ernstige parkeeroverlast van vreemd parkeerders in onze straat.  
Niet alleen overdag, maar ook in de avonduren en het weekend.  

Onze straat staat vol met auto’s van niet bewoners. Hierbij kunt u denken 
aan forenzen, werknemers van omliggende bedrijven en scholen, taxi’s, 

bedrijfsbussen en campers. 
 

Aan het begin en het einde van de straat staan 2 basisscholen. Er komen 

dus heel veel jonge kinderen dagelijks door onze straat. Nu de straat vol 
staat met auto’s komt dit hun veiligheid niet ten goede.  

 
Naast de grote hoeveelheid geparkeerde auto’s in de straat, is de snelheid 

ook een groot probleem. Onze straat is een 30 kilometer zone, maar er 
wordt met zeer grote regelmaat 50 kilometer per uur (of harder) gereden. 

We hebben met de wijkagent gesproken over handhaving op snelheid.  
De wijkagent gaf aan dat handhaving op snelheid niet mogelijk is. Aan het 

begin van onze straat wordt met een bord aangegeven dat je een 30 
kilometer zone in rijdt. Het plaatsen van een bord is echter niet 

voldoende. Om te kunnen handhaven op snelheid, moet de weg ingericht 
zijn op het rijden van 30 kilometer per uur. In onze straat is dit echter niet 

het geval.  
 

Op 20 april jl. hebben wij als bewoners een gesprek gehad met Hans 

Medema, verkeersdeskundige van de afdeling verkeer. Hij heeft het 
voorstel gedaan om een parkeerverbod in te stellen van de kruising met 

de Van Ketwich Verschuurlaan tot het Geert Teispad en 2 drempels te 
plaatsen op de weg ter hoogte van huisnummer 1-B. Dit zou de 

verkeersveiligheid ten goede komen en de snelheid van de auto’s omlaag 
brengen.  

Voor de fietsers die vanuit het Geert Teispad komen, zou dit weinig tot 
niets oplossen. Het zicht naar rechts wordt beter, maar het zicht naar links 

zal nog steeds geblokkeerd worden door geparkeerde auto’s. De meeste 
fietsers die van dit pad komen gaan naar rechts. De kant met het vrije 

zicht.  
De bewoners van de woningen van 1-A tot en met 1-F zal zullen ook 

weinig profijt hebben van de voorgestelde maatregelen, omdat er voor 
hun woningen nog steeds geparkeerd mag worden. Hun uitzicht bij het 

uitrijden vanaf hun oprit zal het zicht niet verbeteren.  



Daarnaast verwachten wij dat het voor de bewoners van 1-C tot en met 1-
F nog lastiger worden om hun oprit te verlaten, omdat de ervaring leert 

dat automobilisten na het nemen van een drempel weer flink gas geven.  

Dit zien we in de Marcellus Emantslaan: de 2 drempels hebben daar ook 
niet geleid tot het omlaag brengen van de snelheid. 

Naast het bovenstaande zien wij niet hoe deze maatregelen gaan leiden 
tot meer veiligheid in de rest van de straat. 

 
In de brief d.d. 26 april jl. geeft u als gemeente al aan dat “Leefkwaliteit 

in alles wat we doen” voorop moet staan. Daar zijn wij als bewoners het 
helemaal mee eens, maar hoe gaan we dit bij ons in de straat uitvoeren? 

In deze zelfde brief wordt gesproken over “Het leveren van maatwerk. 
Ook wijkgebonden vraagstukken pakken we op. We kijken naar waar het 

wringt en beoordelen in hoeverre we een tegemoetkoming of een 
aanpassing van ons parkeerbeleid gepast is. Dit noemen we het leveren 

van maatwerk. We leveren maatwerk op verschillende manieren.” 
Wat is de stand van zaken in deze?  

Welke mobiliteitsplannen hebben de verschillende werkgevers in onze wijk 

geleverd en wat is hier mee gedaan? Wij zien nog steeds veel werknemers 
die parkeren in onze straat.  

Welke parkeerverboden zijn ingesteld om vreemdparkeren tegen te gaan? 
Hans Medema geeft aan dat de gemeente streeft naar een eenduidig 

parkeerbeleid en dat de gemeente zo min mogelijk uitzonderingen wil 
maken. Wij begrijpen niet waarom deze maatregel in verschillende straten 

in de gemeente toegepast wordt, maar dit bij ons in de straat niet 
mogelijk is. 

 
Wij, als bewoners van de Queridolaan, zijn op zoek naar maatregelen die 

snel in te voeren zijn. We realiseren ons dat uitzonderingen tijd kosten. 
Daarom zijn wij voor het invoeren van betaald parkeren in onze straat: 

Makkelijk te organiseren en snel uitvoerbaar. Van andere wijken (zoals het 
Hoornsemeer) weten we dat niet alle bewoners in de wijk voor betaald 

parkeren zijn, omdat niet iedereen het parkeren als een probleem ervaart. 

Dit zal bij ons in De Wijert Zuid niet anders zijn. Een breed draagvlak 
krijgen zal dan ook lastig zijn, maar het is ook niet ons streven om in de 

hele wijk betaald parkeren in te voeren. Bij ons in de straat is die wens er 
echter wel. Daarom willen wij u middels deze brief oproepen om in onze 

straat het betaald parkeren zo spoedig mogelijk in te voeren.  
Daarnaast zult u als gemeente moeten kijken naar een integrale aanpak 

voor de gehele wijk. Dit omdat het invoeren van betaald parkeren in de 
Queridolaan een verschuiving van de overlast naar omliggende straten 

zoals de Bordewijklaan en zijstraten zal geven. 
 

Ten aanzien van de veiligheid willen we meer dan alleen 2 drempels aan 
het begin van de straat. Liever zien wij een inrichting zoals in bijvoorbeeld 

de Savornin Lohmanlaan: in de gehele straat op diverse plekken 
plantenbakken. Dus niet alleen ter hoogte van nummer 30.  



Daarnaast willen we de parkeerhaven aan het einde van de straat 
herstellen naar de oude situatie zoals deze was voor de noodbushalte.  

Dit zal leiden tot meer veiligheid ter hoogte van het zeebrapad op de 

kruising met de Bordewijklaan. Op dit moment wordt en dagelijks 
geparkeerd tot aan het zeebrapad. Wat geen wenselijke situatie is. 

 
We hopen met het bovenstaande verhaal duidelijk gemaakt te hebben 

welke problemen wij ervaren in onze straat en dat we hopen op een 
bevredigende en passende oplossing. 

Mocht u vragen hebben, dan horen we dit graag!  
 

 
De bewoners van de Queridolaan 

GRONINGEN 
 


